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Styrelsemöte Hallsta Ridklubb, 2023-01-19 
 
Närvarande: Eva Senderovitz, Maria Adolfsson, Daniel Järlestig, Ann-Marie Kossowski, 
Michelle Tirroniemi, Julia Hagström, Katja Bergman, Nora Åkerström, Linda Kohlén, Anna 
Blomstam, adjungerad Malin Johansson, ridskolechef  
Ej närvarande: Frida Häggström, Anna-Karin Bouvin, Ellen Åkerström, Nora Gröhn  

 
§ 1 Mötets öppnande  
Föreningens ordförande Eva Senderovitz förklarade mötet öppnat.  

  
§ 2 Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes   

  
§ 3 Val av protokolljusterare  
Michelle Tirroniemi valdes att justera dagens protokoll.  

  
§ 4 Rapporter  
a. Anläggning  
Summering  

• Monterat nya element i gamla lektionssalen  

• Ordnat en temporär elförsörjning till lösdriften för en thermobar  

• Plogat och sandat, samt harvat.  

• Pumpat ur lite diken då några vägtrummor frusit.  
 
Plan för kommande period  

• Installera kattluckor  

• Montera styrning till gödselrännan  

• Byta lager på motorn till ett av gödselbanden  

• Få ihop gräsklippare  

• Fortsätta se över vattenvagnen och få den tät och finare  

• Fortsätta röja efter Vinbäcken  

• Bygga klart trappen, med ett riktigt räcke  

• Justera värmen i nya, då den idag är ojämn. Följa upp detta med BJ Värme  

• Ta in nya offerter på avfallshantering  
 
Övrigt 
Använd felanmälansformuläret för saker som behöver göras. Önskemål att om något går 
sönder så meddela gärna vad som har hänt då det kan hjälpa med om man kan förebygga 
så att det inte händer igen.  
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b. Ridskola  
Summering   
Vi jobbar på med rekryteringsprocessen och har dialog med AF.   
 
Äntligen är nästan alla hästar friska! Vi tar det fortsatt lugnt, och de som varit skadade får en 
väl anpassad igångsättningsperiod. Hark´s Brunei har börjat att så smått gå med på 
lektioner, då han nu har fyllt 5 år.   
 
Vi hade ponnyridning på julmarknaden vid Skantzenområdet, vilket var väldigt uppskattat! Vi 
hade där ett erbjudande till de som ville skriva in sig i en ridgrupp, och det blev några nya 
elever.   
 
Julkurserna hade tyvärr inte så många deltagare som väntat, trolig orsak är folks ekonomi.   
 
I början på januari hade vi öppet hus. Inte så väldigt många besökare, kanske på grund av 
årstiden/det trista vädret. Det resulterade dock i 11 nya elever, så vi är nöjda ändå. 
 
Plan för kommande period 

• Hitta lösning gällande vaktmästare  

• Clinic med Stephanie Holmén, målet är att komma upp i 100 besökande.  
 

c. Ekonomi  
Summering   
Ackumulerat resultat för december är + 300 tkr vilket är ett jättebra resultat för året. Det har 
lite att göra med att en fakturering har tidigarelagts för att förbättra kassaflödet, vilket har 
påverkat resultatet. Modern ekonomi håller på med bokslutet, vilket troligen kommer bli ett 
positivt resultat men inte lika mycket som för december månad.  
 
Arbetet med budget har pågått sen november under några AU-möten där vi jobbar med att 
försöka få en budget i balans. En tillbakablick på antal medlemmar och antal ridande visar 
att det de senaste åren har ökat men under 2022 har minskat något, vilket sammanföll med 
ökningen av ridavgifter. Det visar att en ökning av ridavgifter inte är aktuellt för nästa års 
budget. Även antal hästar har ökat och nu ligger vi på en maxkapacitet av vad anläggningen 
klarar av. Omsättningen har mer än dubblerats sen den nya anläggningen byggdes.  
 
Jobbar med en handlingsplan för att ta en diskussion med kommunen om det finns möjlighet 
att få mer stöd därifrån. Har haft ett möte med Swedbank för att se om det går att göra något 
åt räntan på lånen då detta är en stor kostnad.  
 
Alla förslag på lösningar för att öka intäkter och minska kostnader mottages tacksamt. 
Information om det ekonomiska läget och efterlysning om hjälp kommer att göras i 
nyhetsbrevet som skickas i slutet av januari.  
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d. Tävling  
Summering 
Hopptävling vecka 49 gick väldigt bra, ca 100 fler starter än budgeterat. Resultat är inte helt 
klart än, inväntar fortfarande en faktura. Preliminärt resultat ca 40 000 kr plus, vilket är 
dubbelt mot vad som budgeterats.   
 
Malin, Isabel och Malin J har haft möte angående kommande året. Hur kan vi dra in mer 
pengar och hur kan vi få fler att hjälpa till.   
 
Har genomfört en tävlingsryttarträff med clinic som hade många deltagare, jättekul! Efter det 
har vi har anmält lag i division 3 hoppning och dressyr för storhäst, division 1 hoppning 
ponny och storhäst.     
 

Plan för kommande period   
Dressyrtävling helgen vecka 7 närmast. Vi provar denna gång att ha betalning vid anmälan 
för att undvika att folk “paxar” plats men sen hoppar av.  
 
Ska försöka bilda en tävlingsgrupp för funktionärer med en ansvarig per område, till exempel 
framhoppning, bana, skrivare, speaker. Dessa ska kunna hjälpa till att skaffa funktionärer 
och ha lite övergripande ansvar för dessa poster.  Planen är att efterlysa intresserade via 
Facebook.  
 
Ska boka möte med Maria för att gå igenom hemsidan och hur vi kan lägga ut 
funktionärslistor där så att man kan anmäla sig för hela året direkt och planera in sitt 
deltagande. Det ska gå att anmäla sig tidigt och också kunna se var det saknas funktionärer. 
Listor sätts även upp i entrén, där man kan anmäla sig på alla tävlingar. Vår målsättning är 
att ha alla funktionärer klara 1 månad innan aktuell tävling.   
 
Isabel lägger in fler klasser på sommardressyren, Malin lägger till 3 dagar på tävlingen v. 20, 
detta ska föras in i budget.   
 

e. Harkinsatsen och klubbkläder   
Summering   

• Förberett för galan som genomförs på lördag   

• Vi har haft årets första kvartals möte – det gick bra!   
 
Plan för kommande period 

• Genomföra galan och utvärdera den   

• Göra verksamhetsberättelsen/verksamhetsplan   
 
Övrigt 
Vill man hjälpa till inför galan så behöver vi hjälp. Vi kommer att förbereda fredag mellan ca 
17–20 och städa undan på lördag kväll/söndag. Hör av er till Moa och Hanna om ni kan 
hjälpa till! 
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f. Ungdomssektionen  
Summering 
I december månad hade vi planerat pepparkaksbak men fick lov att ställa in pga för få 
anmälda. Även pysselstugan blev inställd av samma anledning. Vi antar att detta kan ha att 
göra med ekonomiska skäl. 
 
Har haft möte om ungdomsrummet och kommit fram till lite förbättringsförslag som ska öka 
trivseln där inne. Har en diskussion om hur vi ska komma tillrätta med stöket i ungdoms-
rummet, detta är fortfarande ett problem.  
 
Plan för kommande period  

• Teambuilding med nya styrelsen samt med ledargruppen  

• Förbereda inför årsmöte 

• Ska avsluta pysselstugan  

• Se över möjligheterna för att locka fler till våra aktiviteter 

 
g. Hyresgäster  
Inget att rapportera.  
 

h. Webb och IT   
Summering   
Har påmint Sitevision om frågan om supportavtal.   
 

Plan för kommande period  
• Ska ta fram förslag på informationssida om tävlingar och funktionärer, samt formulär där 

man kan anmäla sig.   
• Fotografera alla hästar för att fylla på sidan. 
• Installation av fibernät pågår. 
 

i. Sponsring 
Summering 
Har skickat in ansökan om partnerskap med Hallstahem, som skulle ansökas innan 23 
december.   
 
Plan för kommande period.  

• Ta fram en aktuell kalkyl gällande leasing/köp av B-kortsbil  

• Ska beställa 4 reklamskyltar för nya sponsorer, tar in pris från två olika tryckerier.   

• Följa upp de företag som är tillfrågade 
 

j. Försäljning 

Summering 
Bingolottoförsäljningen är nu inrapporterad, försäljningen har gått bra i år. Det finns 
fortfarande Sverigelotter och Färgfemman-lotter kvar som fortfarande går att sälja. Det är 
helt klart värt att sälja i samband med ponnyridningar på julmarknader då det blir stor 
förtjänst. Ridgruppstävlingen har helt klart sporrat alla att sälja och samla in pengar, så ett 
tydligt mål med försäljningen och vad pengarna ska gå till är väldigt bra.  
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Plan för kommande period 
Ha ett möte för att planera framtida försäljningar.  
 

k. Uthyrning 

Summering 
Några mindre arrangemang är planerade då delar av anläggningen hyrs ut till andra 
föreningar och aktiva.   
 

l. Interiör   
Sammanställning 
Julen kom och gick lika snabbt, det blev juldekorerat. Städning i samband med öppet hus 
och alla dekorationer togs bort. Det har planerats framåt med fixardagar gemensamt med 
Harkinsatsen och anläggningsgruppen för våren 2023. Hoppas att på så vis öka antalet 
deltagare.   
 
Plan för kommande period  
Fixardag ska genomföras den 4 februari i samband med uppföljningen som styrelsen har 
med Sofia och då kanske fler från styrelsen kan vara med och fixa med något. 
 

§ 5 Arbetsmiljö, säkerhet och trygghet 
• Maria tar upp frågan om det finns en rutin för att fylla på första hjälpen tavlan i entrén då 

det saknas plåster, rengöringsservetter med mera på tavlan. Anmälan om att det saknas 
material kan till exempel göras via felanmälansformuläret så kan anläggningsgruppen 
vidarebefordra till personalen eller styrelsen som ser till att det beställs.  

• Önskemål från personalen att man tänker sig för innan man skickar en fråga via 
messenger. Tänk igenom ifall det i stället går att använda mejl så att det läses under 
arbetstid - OM det är akut eller att personalen i fråga själv startar en chatt så går det bra 
via messenger. 

 
§ 6 Övriga frågor  
• Status valberedning, jobbar på och ligger bra till.   

• Årsmötesplanering  
o Maria skriver ut förhandsmeddelande om årsmötet på webben, mötet är  

den 19 februari, kl 12, plats är gamla lektionssalen i gamla ridhuset, plan 1. Det ska 
också stå med information om när motioner ska vara inne.  

o Maria skickar ut mejl med länk till mappen där alla handlingar ska samlas för 
sammanställning. Alla skriver sina rapporter så snart som möjligt.  

• Krock ideellt arbete/ridlektion  
o Daniel väcker frågan att personer som engagerar sig ideellt ska få möjlighet till 

kompensation när det krockar med personens ridlektion med till exempel en 
igenridning. I någon mån görs detta redan med bedömningar av personalen om 
situationen har uppstått. Om det ska ske mer regelbundet så behöver det formuleras 
i någon sorts regelverk så att det blir tydligt att förhålla sig då det finns begränsat 
med möjligheter för igenridning. Maria får i uppdrag att formulera ett förslag till nästa 
styrelsemöte.  

• Nästa möte är den 9 februari kl 18.30  
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§ 7 Mötets avslutande  
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
Maria Adolfsson, Sekreterare  Michelle Tirroniemi, Justerare  
 
Justeras: 
 
 
Eva Senderovitz, Ordförande 


